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UZASADNIENIE 

 

Obecnie Międzynarodowe Targi Gdańskie S.A. realizują na własnej nieruchomości 

położonej przy ul. Żaglowej 11 rozbudowę Amberexpo o czwartą halę z nadbudową. 

Przekazywane środki wydatkowane będą na prace związane z budową hali wystawienniczo-

targowej. Wybudowane przez Międzynarodowe Targi Gdańskie S.A. Centrum 

Wystawienniczo-Kongresowe Amberexpo jest jednym z najnowocześniejszych tego typu w 

Polsce. Poprzez organizację wydarzeń targowych, wystawienniczych i kongresowych 

Spółka współuczestniczy w pobudzaniu rozwoju gospodarczego i aktywności gospodarczej 

mieszkańców Gminy Miasta Gdańska i regionu. 

 

Określone w niniejszej uchwale środki na dokapitalizowanie Międzynarodowych Targów 

Gdańskich S.A. stanowić będą kwotę odpowiadającą wartości wykupu przez Międzynarodowe 

Targi Gdańskie S.A. akcji inwestora strategicznego – Polski Fundusz Rozwoju Fundusz 

Inwestycji Samorządowych Fundusz Inwestycyjny Zamknięty Aktywów Niepublicznych z 

siedzibą w Warszawie (PFR FIS FIZAN). Akcje w poszczególnych latach obejmowane będą po 

aktualnej cenie emisyjnej ustalanej na podstawie wyceny wartości Spółki będącej podstawą 

ustalenia wartości rynkowej jednej akcji.  

W zamian za wniesiony wkład do Międzynarodowych Targów Gdańskich S.A. Gmina Miasta 

Gdańska obejmie pakiet akcji Spółki, co nie stanowi pomocy publicznej, jest działaniem o 

charakterze długookresowym i strategicznym dla miasta Gdańska, a zadanie realizowane przez 

MTG S.A. jest częścią strategii Gdańsk 2030 Plus Strategia Rozwoju Miasta w ramach 

Programu Rozwoju Innowacyjne Miasto na rzecz równoważenia turystyki i wsparcia przemysłu 

spotkań oraz czasu wolnego w mieście. 

 

Wobec powyższego podjęcie uchwały jest zasadne. 
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